
Aalborg den 27. november 2007 

Generalforsamling
i

Vejgård Hallen den 26. november 2007

Dagsorden: Hovedpunkter, ellers se bilag

 1. Valg af dirigent
 2. Vedtagelse af forretningsorden
 3. Beretning om foreningens virksomhed i det forløbne år
 4. Aflæggelse af regnskab
 5. Fastsættelse af kontingent, programafgift samt tilslutningsafgift for det kommende år
 6. Indkomne forslag
 7. Kanalvalg i ulige år
 8. Valg af bestyrelsesmedlemmer
 9. Valg af bestyrelsessuppleanter
10. Valg af revisionsfirma som skal være statsautoriseret 
11. Evt.

Ad 1. Advokat Hans Jørgen Kaptain blev valgt til dirigent.
Hans Jørgen Kaptain takkede for valget og fastslog at generalforsamlingen var
lovligt indvarslet, og beslutningsdygtig
Der var 363 tilstede, 25 fuldmagter i alt 388 stemmeberettiget



Ad 2. Dagsorden og forretningsorden blev godkendt

Ad 3. Bestyrelsens beretning blev læst op af formand Birgitte Hvid Horneman og blev 
godkendt, efter der var stillet spørgsmål til blandt andet hvorfor der vil gå 2 år før der er 
mulighed for at få en boks, og om bestyrelsen havde haft kontakt til Niels Christensen, der 
blev svaret at bestyrelsen har fokuseret på at udbygge anlægget, og de bokse der findes er 
forældede om 2 år, så det er en dårlig løsning, og der har været afholdt møde med Niels i 
januar 2007

Ad 4. Statsautoriseret revisor Marianne Jørgensen BDO aflagde regnskab, som herefter blev 
godkendt.

Ad 5. Kontingent til foreningen på de nuværende 250 kr. blev vedtaget.
Tilslutningsafgift på det nuværende beløb, 5.400 kr. blev vedtaget
Forslag til programafgift på 2460 kr. var åbent til der var fastsat kanaler, jf. punkt 7, og blev 
derefter vedtaget

Ad 6. Der var indkommet 2 forslag.(se bilag)
Forslag 1 var om en form for boks løsning, bestyrelsen gav tilsagn om at arbejde for en 
løsning, med mulighed for at vælge, men bestyrelsen vil ikke lægges fast på en løsning, men 
arbejde for det, der er bedst for medlemmerne.
Forslagsstilleren var tilfreds med tilsagnet.

Forslag 2 afsnit 1. og 2. er dækket ind af det forrige forslag, forslagsstilleren var tilfreds med 
dette. Afsnit 3 om bestyrelsen ikke bare uden videre kan fjerne kanaler, Birgitte redegjorde 
for, at bestyrelsen ikke havde fjernet kanaler, men de var lukket, forslagsstilleren var tilfreds 
med redegørelsen.

Ad 7. Bestyrelsens forslag (se bilag)
Der var en del debat om bestyrelsens forslag til kanalvalg og fastsættelse af programafgift, 
nogle synes det var for dyrt, andre at det var i orden, og nogle ville have flere gratis kanaler,  



andre ville bytte kanaler ud, forsamlingen tilkendegav at RTL byttes ud med ZDF og 
bestyrelsens forslag blev vedtaget med stort flertal.

Ad 8 3 medlemmer af bestyrelsen var på valg.
Inge Sørensen
John Kronborg
Frederik H. Havemann

Jan Ekstrøm valgte at trække sig, og Åge Riis Petersen som var 1. suppleant stillede op og 
alle 4 blev valgt

Ad 9 
1. Svend Hassing
2. Søren Christensen
Blev valgt til suppleanter

Ad 10
Bestyrelsen anbefalede genvalg af BDO og de blev genvalgt

Ad 11

Generalforsamlingen sluttede med at Hans Jørgen Kaptain takkede for god ro og orden,
og Birgitte ønskede alle de fremmødte en god tur hjem.

Ref/ is     

______________________ ______________________ ______________________

Birgitte Hvid Horneman
Formand

Jan Robert Ekstrøm
Næstformand

Frederik H. Havemann 



______________________ ______________________ ______________________

Inge Sørensen
Sekretær

Lars Møller Andersen Lars Rosenville

______________________ ______________________ ______________________

John Kronborg Larsen Dirigent Hans Jørgen Kaptain


